
• 1:23 PM 
Angeline Koster 
Goede vergadering toegewenst! 

• Gerda Arends 
Dankjewel Angeline, we vinden het best spannend 

• Marie Louise Hessels 
We gaan ervan uit dat het allemaal lukt. 

• Welkom in de live chat van de online ALV van de Landelijke Vereniging van Vertrouwenspersonen. Technische 
vragen kunnen hier gesteld worden. Zie je de live video nog niet om 13:30 uur? Klik dan op de knop refresh, dat 
is het ronddraaiende pijltje naast de URL balk. 

• 1:30 PM 
Harrij Meijs 
Goede middag allemaal 

• huijs 
Hallo, fijne vergadering gewenst 

•  
Ronald Baars 
Goedemiddag 

• Gytha van Dijk 
goedemiddag iedereen 

• Dimphy Aarts 
goedemiddag! 

• We zijn met online ALV gestart. Zie je nog geen video? Druk dan op refresh. 

• Febe Janssen-Buys 
Goedemiddag 

• Henri van Montfort 
Goedemiddag 

•  
Jos Caris 
goedemiddag 

• Adrienne Hubert 
Goedemiddag 

• Margriet de Greef 
Goedemiddag 

• Janine Bisschop 
Goedemiddag 

• Nynke Broekens 
Goedemiddag 

• Desiree van der Zijden 
Goedemiddag 

• Nico Schoonen 
Hi 

• Renee Breukelman 
Goedemiddag 

• Diantha 
Goedemiddag 

• Eveline van der Mooren 
Goedemiddag 

• Patrick Hageman 
fijn om zo toch in contact te zijn met jullie 

• Anne de Ruiter 
Goede middag 

• Jolanda Vermeulen 
hallo 



• Birgit Schoenmakers 
Goede middag 

• Gerda Arends 
Patrick dat gevoel van contact is wederzijds, we zijn aangenaam verrast door het hoge aantal deelnemers 

•  
Heleen Kloosterhuis 
Goedemiddag allen! 

• H.Kemper 
Goedemiddag 

• Willem Hulshof 
goedemiddag en hgrt 

• Ingrid Nauta 
gaat prima zó online 

• Jolanda Vermeulen 
prima zo voor de toekomst 

• PeteR Clark 
Prima online en je was me net voor over de afstand tussen de jullie 

• Henri van Montfort 
prima online niet alleen vanwege corona maar ook gezien afstand voor mij 

• Anne de Ruiter 
de leden moeten de voorzitter kiezen 

• Eveline van der Mooren 
Voor nu prima zo! 

• Piet de Boer 
goede middag 

• Gerda Arends 
Anne we hebben in onze statuten staan dat het bestuur een voorzitter kiest uit haar midden 

• PeteR Clark 
waarom dan een elaerning houden als je als bestuur er niet achter staat??? 

• Anne de Ruiter 
waar staat dat en sinds wanneer? 

• PeteR Clark 
Anne; statuten staan op de website van de LVVV 

• PeteR Clark 
en Gerda heeft gelijk! 

• Ingrid Nauta 
Kaart werd erg gewaardeerd! 

• PeteR Clark 
Kaart gewaardeerd! 

• Willem Hulshof 
zeker! 

• Piet de Boer 
Nee het bestuur kiest uit haar midden een voorzitter en de ALV benoemt 

• Gerda Arends 
Het bestuur heeft gemeend de leden van de LVV te kunnen faciliteren met het aanbieden van e-learning. Het 
kan ook een waardevolle aanvulling zijn. Echter soms is de inhoud over all goed maar zijn er details die wat 
kunnen schuren. 

• Ingrid Nauta 
als nieuw lid zou ik graag de jubileum uitgave ontvangen. kan dat? 

• PeteR Clark 
Anne en Piet: artikel 8; het bestuur kiest uit zijn midden een vz, een sec en penningmeester. Verder niets...! 

• Jolanda Vermeulen 
applaus voor deze resultaten 

• Willem Hulshof 

• Willem Hulshof 



geen enkel contact meer met BeVeZo en/of ook niet voornemens door LVV? 

• PeteR Clark 
COmpli (ook aan oude vz) voor behalen van de doelstellingen 

• Janine Bisschop 
Ik sluit mij als nieuw lid aan bij de vraag van Ingrid Nauta 

• Willem Hulshof 
goed gewerkt; waardering 

• Gerda Arends 
Ingrid Nauta, zo je mij een direct bericht willen zenden met je gevens bestuurslid@lvvv.nl 

• Annemieke 
Het beeld staat al enkele minuten stil! 

• Gerda Arends 
Willem Bevezo komt later op de agenda aan bod 

•  
Margriet Maris 
Dank je PeteR 

• Josevleeuwen@live.nl 
ik kan nog niet stemmen 

• PeteR Clark 
dan mis je 1% :) 

• renate breunesse 
ik ook niet 

• Jolanda Vermeulen 
Het gaat perfect 

• S vd Hor 
werkt perfect! 

•  
Jos Caris 
stemmen ging goed bij mij 

• @Annemieke, zou je het beeld kunnen refreshen? 

• Gerda Arends 
Er kan een afrondingsverschil zitten in het % uitgebrachte stemmen 

• Mieke Buiteman 
stemmen is prima te doen 

• Anya Wiersma 
Ik heb niet kunnen stemmen?! 

• Josevleeuwen@live.nl 
kan het stemmen nog even een keer uitgelegd worden voor de volgende stemmingsronde?? 

• Anya Wiersma 
ja, graag. Ik heb nu ook niet kunnen stemmen. 

• Jolanda Vermeulen 
Zijn er voor 2020 minder of meer onkosten ALV via webinar nu 

• Gerda Arends 
Voor elke ronde wordt het stemmen opnieuw uitgelegd 

•  
geen enkel contact meer met BeVeZo en/of ook niet voornemens door LVV? 

• PeteR Clark 
COmpli (ook aan oude vz) voor behalen van de doelstellingen 

• Janine Bisschop 
Ik sluit mij als nieuw lid aan bij de vraag van Ingrid Nauta 
 

• Greet Nieuwland 
Korting op een training? 



• Jorie van den Heuvel 
Het is geen stabiele uitzending 

• Dimphy Aarts 
ik heb geen enkel probleem 

• Evelien Gardebroek 
korting op de (her) certificering CRP! 

• in de studio hebben we perfect streaming 

• Jorie van den Heuvel 
Ik zit weer naar een draaiend rondje te kijken :-( 

• Jolanda Vermeulen 
hier ook perfect 

• Wil je graag stemmen? Zet de video op een kleine scherm, hiermee zet je de fullscreen modus uit. 

• Marianne 
Van harte aanbevolen. Nuttig, leuk en leerzaam. 

• Simone 
als het beeld stil staat en je ziet een rondje, klik dan nog een keer op het beeld. Dan start de uitzending weer. 

• Nico Schoonen 
slchte verbinding ligt aan de eigen signaalsterkte 

• Hannie Kraan 
nkjewel Jaap. Goede presentatie! 

• Jorie van den Heuvel 
@MOS: dat was net wel gelukt... tenminste over het verslag van vorig jaar. Is er nog een nieuwe stemming 
geweest? 

•  
ronmarel@home.nl 
Er waren toch veel aanmeldingen voor de kascommissie? 

• Jolanda Vermeulen 
Dank aan de kascommissie 

• Lenny van den Brink 
Dank, mooie cijfers 

• Marianne 
complimenten aan de penningmeester 

• M.L Corba 
Complimenten aan de penningmeester. Dank 

• Gerda Arends 
Ron er waren, gelukkig,meerdere meldingen voor de kascommissie, we hebben het eerst aangemelde lid aan 
de kascommissie voor volgend jaar 

• Ingrid Nauta 
Ik had mij al gemeld. 

• Gerda Arends 
toegevoegd 

•  
ronmarel@home.nl 
ik ook (Agnes van der Marel) 

• Druk nu op vote hieronder. 

• Gerda Arends 
Wat fijn dan hebben we bezetting voor de volgende jaren. Ik hoop dat we jullie in portefeulle mogen houden? 

• Arco Daane 
Uiteraard... 

• Ingrid Nauta 
zeker 

•  
ronmarel@home.nl 



uiteraard 

• Gerda Arends 
Dank! 
 

• Eveline van der Mooren 
Hoe zit dit met de intervisie? 

• Willem Hulshof 
zou ook online kunnen 

• Jolanda Vermeulen 
ja kan via teams 

• Godelein Wegter 
Betreft aanpassen reglement zou een mooie geste zijn om 10% van de te halen punten in mindering te brengen 
(Wordt vanuit Kwaliteitsregister V&VN ook gedaan 

• Jolanda Vermeulen 
VOG verklaring? 

• Gerda Arends 
Intervisie kan ook online 

• Febe Janssen-Buys 
storing? 

• Gerda Arends 
Wat bedoel je Jolanda? 

• Marianne 
Intervisie gaat prima online, we hebben met Zoom gewerkt. Ideaal. Ik hoop dat ook in de toekomst dit 
geaccepteerd blijft. 

• Dimphy Aarts 
ik vandaag met skype, perfect! 

• Jolanda Vermeulen 
Verklaring omtrent gedrag (VOG) 

• Eveline van der Mooren 
wij waren wat huiverig ivm vertrouwelijkheid 

• Willem Hulshof 
voorstel kan dan zijn om intervisie online geaccepteerd te maken 

• Willem Hulshof 
maar fysiek is -als afstand ertoe doet- natuurlijk mooier 

• Marijk van Lieshout 
intervisie via Teams of Skype for business zijn AVG proof 

• Piet de Boer 
Kwaliteit intervisie en trainingen is niet optimaal. 

• huijs 
Duidelijk Inge 

• Hannie Kraan 
Sommige online trainingen hebben een hoge kwaliteit. 

• Gerda Arends 
de ontmoeting van elkaar is natuurlijk van een grote toegevoegde waarde maar bij gebrek aan mogelijkheid tot 
ontmoeten is online een alternatief waar vrijwillig voor gekozen kan worden. 

• Marianne 
Inderdaad Gerda. Het is en-en, niet of-of 

• Willem Hulshof 

👍 

• Gerda Arends 
klopt Hannie, ik heb ook heel mooie dingen gezien. 

• Jolanda Vermeulen 
Gelijk doen zeker voor certificering. Kijk eens op registerplein heel eenvoudig 

• Nynke Broekens 
Mooi besluit nieuwe website! 

• Marianne 



Als trainer was ik in eerste instantie best wel huiverig. Net de basisopleiding online afgerond als trainer en 
enthousiaste reacties van deelnemers 

• Piet de Boer 
Het is niet vrijwillig, want als je het nodig hebt voor certificering moet je wel anders kan je geschorst worden. 
En dat is niet een fijne aanbeveling als je dat nodig hebt voor je werk. 

• Hannie Kraan 
Ook in deze Coronatijd Piet ? 

• Godelein Wegter 
Masterclasses graag online in 2020 

• Gerda Arends 
Piet we gaan er van uit dat dit een tijdelijke situatie betreft dus later dit of volgend jaar kunnen we mogelijk 
weer live traingen volgen 

• Jolanda Vermeulen 
Jaap bedankt 

• Dimphy Aarts 
fijn dat jullie niet stil blijven zitten en de ambitie behouden om door te ontwikkelen in deze tijd! 

• Piet de Boer 
Ja zeker, bestuur geeft geen uitstel van certificering maar schorst leden. Niet erg ledenvriendelijk 

• Gerda Arends 
Edith beantwoordt nu de chat omdat Gerda in de live ALV staat 

• Piet de Boer 
Inimiddels ben je dan geschorst. Ik kreeg klachten van 3 vertrouwenspersonen die hiermee geconfronteerd 
werden. 

• Birgit Schoenmakers 
Helemaal eens ALV on line is goed te doen 

• Greet Nieuwland 
Je hebt een jaar de tijd om je certificering aan te vullen Dat lijkt mij wel haalbaar mer E-learningen 

• Piet de Boer 
Er zijn ook trainingen en intervisies uitgevallen 

• Febe Janssen-Buys 
ik sta wel ingelogd en krijg constant player error 

• Adrienne Hubert 
In sommige Integriteitsregelingen fungeert de vpi ook als 'doorgeefluik' behoort dit in de visie van 
de LVV wel/niet tot de één-loket-vertrouwenspersoon? 

• @Febe, klik op de knop refresh, dat is het ronddraaiende pijltje naast de URL balk. 
• Gerda Arends 

Adrienne, ik laat deze vraag door Inge beantwoorden. Komt zij op terug 
• Febe Janssen-Buys 

Helaas, heel vreemd, ik kan wel chatten, heb mij opnieuw aangemeld, maar blijft player error 
aangeven 

• M.Mentink 
ik mis de dialoog, er worden nu zaken gesteld waar ik net niet mee eens ben en je kan nu niets 
bespreken. wat mij betreft niet voor herhaling vatbaar 

• M.Mentink 
is gesprek onderling bestuur en wij als leden staan er buiten. 

• Marianne 
@ Adrienne: wat bedoel je met doorgeefluik? Volgens mij is VP nooit of te nimmer ook meldpunt 

• Diantha 
Mogelijkheid tot online vragen stellen is wel een aanrader voor een evt volgende bijeenomst. 

• @ Febe, je krijgt dus geen video te zien? Zou je eventueel de pixels kunnen verkleinen, door op 
het icoontje naast fullscreen te klikken? Daar kun je de pixels verkleinen. Wellicht dat dat helpt. 

• edith 
Jammer dat je het zo ervaart. Het bestuur wil graag een stand van zaken melden en dan is dit 
een goed middel. 4 maanden niets van je vereniging horen, is niet wat het bestuur voor ogen 
heeft 

• M.Mentink 



mijn vraag; ik wil ledenraadpleging op verlenging certificering. 
• theo de bruyn 

Mijn complimenten voor het bestuur om door te werken aan professionalisering en in deze vorm 
deze vergadering te houden 

• @M.Mentink, de ALV is een jaar lang terug te kijken op deze portal. 
• Leo ten Brink 

Mijn voorkeur gaat toch uit naar een fysieke ALV 
• Marianne 

Ik heb in de voorbereiding de gestelde vragen en antwoorden niet kunnen vinden. 
• Angeline Koster 

Prima optie om zo een ALV te houden. 
• Jolanda Vermeulen 

Mijn complimenten voor deze wijze. Inderdaad interactie mis je 
• Ingrid van Wezel 

Een rondvraag mag best gesteld worden,Voelt zo erg als eenrichtingsverkeer 

• Dimphy Aarts 
mee eens maar enige interactie wordt wel gemist. 

• A Koot 
Misschien een combinatie in de toekomst, live en online ALV 

• Marianne 
fysieke ALV is wel veel gezelliger. 

• Anya Wiersma 
Fijn deze alternatieve ALV! 

• Janine Bisschop 
Prima zo online! 

• Willem Hulshof 
deel opmerking leo 

• Hannie Kraan 
Dank Inge voor de prettige presentatie 

• Greet Nieuwland 
Dit is wel een mooi alternatief. 

• Piet de Boer 
Geen echte ALV dit alleen geschikt als informatieoverdracht., 

• Anya Wiersma 
Dank en veel succes! 

• Mariell 
Bedankt voor de goede presentatie! 

• Eveline van der Mooren 
Hartelijk bedankt voor deze vergadering, het was goed zo! 

• huijs 
Bedankt 

• A Koot 
Bedankt 

• Dimphy Aarts 
alle begin is moeilijk 

• Greet Nieuwland 
Complimenten aan het bestuur 

• Marianne 
Maar complimenten voor de uitvoering. 

• M.L Corba 
Dank aan het bestuur 

• Jorie van den Heuvel 
Fijn online! 

• Willem Hulshof 
deel opmerking greet ook 

• Harrij Meijs 
prima bijeenkomst 



• Jolanda Vermeulen 
Certificering mag eenvoudige maar iedreen voldoende tijd] 

• renate breunesse 
Dank voor deze fijne presentatie! 

•  
Ronald Baars 
Dank en tot ziens 

• S vd Hor 
Dank aan het bestuur! Complimenten 

• Marcel Boshuizen 
Bedankt en tot ziens! 

• Gytha van Dijk 
complimenten :-) 

• Mariska Baartman 
Dank! 

• Birgit Schoenmakers 
Tot snel en bedankt voor deze presentatie / contactmoment 

• Diantha 
Dank voor jullie presentaties en werk! 

• Renee Breukelman 
Dank, tot ziens 

• Ger 
dank en fijn online! 

• Jolanda Vermeulen 
werk ze allen 

• H.Kemper 
Dank 

• edith 
Natuurlijk is een fysieke alv het beste, maar dit is in deze tijd een goede oplossing 

• mghiddingh 
gezien de omstandigheden een werkbare vorm; complimenten bestuur! 

• Ingrid Nauta 
dank en tot ziens 

• Regina Florisson 
Bedankt voor deze terugkoppeling! 

• M.Mentink 
succes iedereen 

• info@heleendejongadvies.nl 
Dank aan het bestuur. Wel eenzaam zonder interactie en reuring. 

• Annemieke 
Prima alternatief in deze tijd. Hopelijk volgend jaar weer bij en met elkaar. 

• Jolanda Vermeulen 
mijn complimenten voor de techniek! 

• Helene 
Ben op het laatste moment eruit gegooid. Vind het ook teveel zenden. Mis de interactie van de 
leden 

• Leo ten Brink 
Goede presentatie 

• Helene 
Moest opnieuw inloggen 

• Arie de Jong 
Voor een of een enkele keer in nood oke, maar geeft geen feeling met de ALV. 

• Jolanda Vermeulen 
Leo jij ook nog bedank voor je inzet 

•  



Jos Caris 
Ik vond het goed Zo, klopt, het niet vragen kunnen stellen is niet mogelijk, dit voor een volgende 
keer wel on line kunnen doen. Maar op zich complimenten voor het bestuur. 

• Bedankt voor uw deelname en hopelijk gauw tot ziens! 
• Anne de Ruiter 

sluit ik me bij aan 
• Dimphy Aarts 

ik ook 
• edith 

Namens het bestuur bedankt voor uw deelname! 
• Adrienne Hubert 

Het voordeel is dat er meer leden deel kunnen nemen, maar dialoog is moeilijk. Wellicht een 
combinatie. Goede presentatie. 

• Helene 
Heb ook in het begin het bedankje van Margriet net wel, net niet kunnen zien, omdat ik opnieuw 
moest inloggen terwijl ik 10 minuten klaar zat. Jammer, een wat half gevoel hierbij. 

• Helene 
Aan de presentatieskills ligt het niet, wel aan hoe voel je weer even de verbinding. 
 


